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Protokoll fört vid ordinarie stämma för Tådås Väg- och
Samfällighetsförening den 10 juli 2010

Närvarande: medlemmar f rån 37 hushåll, inklusive 7 fullmakter

Plats: Klövedals församlingshem

Dagordning

Dagordningen f rån kallelsen reviderades med t re i det ta protokoll kursiverade
punkter ef ter påpekande.

1. Mötets öppnande
2. Val av ordförande
3. Justering av röst längd
4. Mötets stadgeenliga ut lysande
5. Val av t vå justeringsmän, vilka också skall t jänstgöra som

valkont rollanter och röst räknare
6. Styrelsens verksamhetsberät telse och ekonomiska berät telse
7. Revisorernas berät telse. Fastställande av resultat - och balansräkning
8. Ansvarsf rihet  för styrelsen
9. Framställningar f rån styrelsen och mot ion f rån medlem

10. Beslut  om eventuell avsät tning t ill underhålls- och förnyelsefond
11.  Styrelsens förslag till avgifts-och inkomststat, samt debiteringslängd och

           avgiftsreduktion pga.utfört arbete

1. 12.                    Antal styrelsemedlemmar och suppleanter
2. Val av:
3. en ordinarie styrelsemedlem på två år
4. t vå suppleanter på et t  år
5. t vå revisorer på et t  år
6. en revisorsuppleant  på et t  år
7. t re personer t ill valberedningen
8. Fråga om inrät tande av vat tenskyddsområde
9.  Plats där stämmoprotokoll hålls tillgängligt

16. Ersättning till styrelsemedlemmar och revisorer

17. Övriga f rågor
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1. Mötet  öppnades av styrelsemedlem Hans Alter

2. T ill ordförande för stämman valdes Hans Alter och t ill sekreterare  
Margareta Rossing

    

3.  Röst längden justerades. Avprickning på debiteringslista godkändes som
öst längd

4.  Mötet  befanns vara stadgeenligt  ut lyst . Mötet  beslöt  också at t  kallelse i

f ramt iden kan sändas via e-mail t ill de som accepterar det

1. T ill justeringsmän, t illika valkont rollanter och röst räknare valdes Annica

Svensson och Jan Kilnäs

 

1. Styrelsens verksamhetsberät telse och ekonomiska berät telse hade
sänts ut .

En f råga ställdes om brunn nr. 2 som varit  avstängd. Sture Helgesson
informerade om at t  den nu blivit  klorerad och testas.

En medlem påpekade at t  det  i den ekonomiska berät telsen för avloppets
utgående balans ligger en fond för verksamheten på 84000. Denna används t ill
oförutsedda avgif ter och ej t ill löpande, vilket  borde kommenteras särskilt .
Kassören Ove Berntsson replikerade at t  den använts i vinter vid et t  fåtal
t illf ällen i samband med snöröjning och at t  det ta sedan skall justeras t illbaka.

 

7.   Revisorernas berät telse hade sänts ut . Revisorerna Lasse Björk och Jan
Draheim

rapporterade. Formuleringarna i revisionsberät telsen har mildrats

så at t  de bät t re överensstämmer med verkligheten. Önskemål f ramfördes om
at t  få sit ta med när den ekonomiska berät telsen upprät tas eller at t  få en
detaljerad informat ion om vilka verif ikat ioner som ingår i de olika rubrikerna; en
förbät t ring i kontoförklaringen. Et t  annat  önskemål var at t  införa konton som
motsvarar den ekonomiska berät telsen, för at t  göra allt  mer överskådligt .

En f råga f rån en medlem har inkommit  och den har gällt  skat teregler för
samfälligheten.

När det  gäller skat teregler vid ut förande av t jänst  åt  föreningen gäller
följande: Är det  en f irma med F-skat tsedel är det  inga problem. Om personen
inte har F-skat tsedel är beloppet  avgörande. Är beloppet  under 1000 kronor



räcker det  om föreningen skickar en kont rolluppgif t  t ill Skat teverket . Är
kostnaden över 1000 kronor, så måste föreningen skicka en kont rolluppgif t  och
skall också regist rera sig som arbetsgivare. Vi måste då betala sociala
avgif ter och preliminärskat t .

En f råga ställdes om de felakt iga vat teninkopplingarna och därmed inkorrekta
avgif ter. Hans Alter informerade om at t  i sådana fall, ägaren har debiterats i
enlighet  med den största förbrukningen.

Ordförande tackade också revisorerna för det  arbete de lagt  ned och at t  de
f inns t ill hands och ut reder medlemmarnas f rågor seriöst .

Vi sände också en tanke av tacksamhet  t ill Gunilla Jägemalm, som lagt  ned
mycket  arbete på den ekonomiska berät telsen; tack också Jan Kilnäs för
arbete med debiteringslängder, m.m.

Revisionsberät telsen godkändes och resultats- och balansräkningen
fastställdes.

8.   Styrelsen beviljades ansvarsf rihet  för det  gångna verksamhetsåret

 

1. Framställningar f rån styrelsen och mot ion f rån medlem.

Vat tenverket  föreslås at t  läggas ut  på ent reprenad. Styrelsen skall i höst , i
samråd med VA-gruppen fat ta beslut  om vilka ent reprenörer som skall
handha verket .

När det  gäller reningsverket  avvaktar vi styrelsens möte med VA-gruppen.

 

Förslaget  f rån styrelsen at t  välja en valberedning på t re personer vid årsmöte
bifölls.

 

Mot ionen f rån Gunilla Jägemalm om t idsdebitering avslogs.

 

10.   Inget  behov för avsät tning t ill underhålls- och förnyelsefond förelåg.

Pengar f rån fonden som föreningen använde skall justeras t illbaka så

at t  nivån upprät thålls.

 

11.  Styrelsens förslag t ill avgif t s- och inkomststat  samt  debiteringslängd



och avgif t sredukt ion pga ut fört  arbete.

Redukt ionen avser ut förda arbetst räf far är desamma som förra året .

 

Jan Kilnäs informerade om at t  utgående balans för vat ten blev minus 37000
   föregående år.  Nu är det ta belopp inlagt  i årets budget  för at t  undvika at t  vi
hamnar på minus också det ta år. I årets budgetar är också med kostnader för
ent reprenörer.

Mötet   godkände debiteringslängderna

12.  Antal styrelsemedlemmar och suppleanter beslöts vara detsamma i år
som förra

året

 

13. Val

a.  Hans Alter omvaldes som ordinarie styrelsemedlem på två år.

b.  Annica Svensson och Bo Norin omvaldes som suppleanter på et t  år

c.   Lasse Björk och Jan Draheim omvaldes som revisorer på et t  år.

d.  Anders Falck valdes t ill revisorssuppleant  på et t  år

e.   T ill valberedning valdes Siw Engdahl, Bengt  Hansson och Anders  Falck.

 

14.  Fråga om inrät tande av vat tenskyddsområde. Mötet  beslöt  at t  avvakta

kommunens diskussioner och befästandet  av EU-regler

 

 

15.  Plats där stämmoprotokoll hålls t illgängligt . Anslagstavlan och hemsidan.

Protokollet  skall helst  vara medlemmarna t illhanda inom två veckor.

 

1. Ersät tning t ill st yrelsemedlemmar och revisorer fort sät ter at t  vara 995:-

17.  Övriga f rågor. Medlemmar upplever at t  farten är för hög vid ut farten t ill



Övre Tådås. Ove f ick i uppdrag at t  kolla med Vägverket  om vi får sät ta upp
en ut fart sskylt . Bengt  Hansson föreslog at t  vi sät ter upp en spegel ef ter
ängen ef tersom även sikten är skymd även där. Hans Pet tersson erbjöd sig
at t  f ixa en  utan kostnad. Han tar hit  den för besiktning.

Jan Olausson ville snygga t ill infarten t ill Nedre Tådås. Jan O kollar med
markägaren om vi får röja lit e. En medlem påpekade at t  t illståndet  behöver
vara skrif t ligt . Lämplig sysselsät tning vid arbetst räf fen i september.

Ef ter årsmötet  hade Bryggsektionen möte.

Protokoll för Bryggsekt ionen: Gerd Kilnäs och Bosse Garton

 

Bryggsekt ionen:

 

1. Bosse G lämnade en lägesrapport  om vår muddringsansökan. Ärendet
  behandlas  av myndigheterna.

 

2. Förslag om at t  sät ta upp et t  ”rastplats-bord” vid bryggan hade lämnats in.
Beslutades enligt  förslaget .

 

3. Följande regler bestämdes at t  gälla t illsvidare:

Årsmötet  bestämmer storleken på hur mycket  varje medlem skall betala i
årsavgif t  och avgif t  för ej fullgjord arbetst räf f .

Vi har 2 arbetst räf far vår och höst , upp och ner med bommar. Man måste
deltaga vid minst  en av dessa (själv eller genom ombud). Annars utdebiteras
en avgif t : i år bestämd t ill 1000:-kr.

 

4. Vi har yt terligare en arbetst räf f  på sommaren för löpande underhåll av
bryggor, väg och P-platsen. Dag och t id bestäms på årsstämman.

 

5. En förlängning av badstegen skall inköpas.

 

6. Arbetst räf fen vid bryggan blir i år tisdag 20 juli kl. 10.00.



 

7. Medlem, som inte utnyt t jar sin båtplats, kan kontakta bryggkommit tén om
ev. uthyrning av platsen.

 

 

 

 

Margareta Rossing                                                      Hans Alter

mötessekreterare                                                         mötesordförande

 

Justeras

Annica Svensson                                                         Jan Kilnäs
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